

Testing and Certification Services of Lighting Products in Hong Kong
香港燈飾產品的檢測和認證服務

Date 日期 : 29 October 2015 (Thursday 星期四)
Time 時間 : 2:30pm – 3:15pm
Venue 地點 : hktdc.com OASIS, Hall 3C, HKCEC
香港會議展覽中心 展覽廳 3C 「hktdc.com OASIS」
Language 語言 : English (No simultaneous interpretation will be provided)
英語(不設即時傳譯服務)

Time 時間	Outline 大綱
2:15pm – 2:30pm	Registration 登記
2:30pm – 2:50pm	<p>Solutions to Ensuring Lighting Products' Quality: Accredited Testing and Certification Service for the Industry 保障燈飾產品質素之道: 香港獲認可的檢測和認證服務</p> <p><i>Mr Wilfred Sin, Accreditation Officer, Hong Kong Accreditation Service</i> 香港認可處認可主任 冼卓恆先生</p> <p>Questions & Answers Section 問答環節</p>
2:50pm – 3:15pm	<p>Easy Access Complying with the Latest Requirements of LED Luminaries in New High Growth Markets 輕鬆了解 LED 燈具在高增長市場的最新要求</p> <p><i>Ms Kelly Feng, Assistant Manager, Electrical, TUV Rheinland Hong Kong</i> 香港德國萊茵 TUV 國際認證部門經理(電子電氣產品服務) 馮玉村女士</p> <p><i>Mr Leo Lam, Assistant Project Manager, Electrical, TUV Rheinland Hong Kong</i> 香港德國萊茵 TUV 助理項目經理(電子電氣產品服務) 林思維先生</p> <p>Questions & Answers Section 問答環節</p>

Remarks 備註:

- Free Admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限。先到先得。
- Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。
- The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。

Organiser 主辦機構:

About the speakers 講者資料:

Mr Wilfred Sin, Accreditation Officer, Hong Kong Accreditation Service
香港認可處認可主任 冼卓恒先生

Mr Wilfred Sin is Accreditation Officer of Hong Kong Accreditation Services (HKAS). HKAS provides accreditation for laboratories, certification bodies and inspection bodies. Located in Hong Kong, HKAS is a member of the International Accreditation Forum (IAF), International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC), Pacific Accreditation Cooperation (PAC) and Asia Pacific Laboratory Accreditation Cooperation (APLAC). HKAS is also a signatory to the multilateral mutual recognition arrangements of these co-operations. Altogether under these arrangements, HKAS has more than 90 mutual recognition arrangement partners in over 70 economies.

冼卓恒先生為香港認可處認可主任。香港認可處向位於香港的實驗室、認證機構及檢驗機構提供認可服務。認可處是國際認可論壇(IAF)、國際實驗室認可合作組織(ILAC)、太平洋認可合作組織 (PAC) 及亞太區實驗室認可合作組織(APLAC)的成員。認可處亦是這些合作組織的多邊相互承認協議簽署成員，根據這些協議，認可處在多於 90 個經濟體系內共有超過 70 個相互承認協議夥伴。

Ms Kelly Feng, Assistant Manager, Electrical, TUV Rheinland Hong Kong
香港德國萊茵 TUV 國際認證部門經理(電子電氣產品服務) 馮玉村女士

Ms Kelly Feng is currently a manager of TUV Rheinland Hong Kong - Market access service. Her team is responsible for providing international approval service for product export to various countries all over the world. She has many years of experience in the field and is familiar with relevant regulations and requirements.

馮玉村女士是香港德國萊茵技術監護顧問股份有限公司 (TUV Rheinland Hong Kong Ltd.) - 國際認證部經理，專門為出口到全球不同國家的產品提供國際認證服務。馮女士熟悉相關的認證法規，並有多年認證經驗。

Mr Leo Lam, Assistant Project Manager, Electrical, TUV Rheinland Hong Kong
香港德國萊茵 TUV 助理項目經理(電子電氣產品服務) 林思維先生

Mr Lam is currently an Assistant Project Manager - Electrical and Electronic Services at TUV Rheinland Hong Kong, and he is responsible for the development and expansion of TUV Rheinland's services within this industry. He has been involved in the testing and certification of lighting products for over 10 years.

林思維先生是香港德國萊茵技術監護顧問股份有限公司 (TUV Rheinland Hong Kong Ltd.) 電子電氣產品服務部助理項目經理，他在燈具產品安全測試領域有超過 10 年的專業經驗。

Remarks 備註:

- Free Admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限，先到先得。
- Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。
- The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。

Organiser 主辦機構: